
 

 
 
 
 
 
Alkmaar, 20 juni 2024 
 
Artikel 42 vragen: ‘Oktoberfest Paardenmarkt’ 
 
 
Geacht college, 
 

Op de Paardenmarkt is jaarlijks een Oktoberfest voorafgaand aan de festiviteiten van  
de 8 oktoberviering. De feesttent wordt op deze manier dubbel gebruikt; voor het 
Oktoberfest op 4 en 5 oktober, én de festiviteiten van de 8 Oktobervereniging.  
 
De fractie BAS ziet echter geen toegevoegde waarde van het Oktoberfest voorafgaand aan 
de 8 Oktobervereniging, en het Oktoberfest belast hiermee de binnenstad onnodig. Zo is er 
veel overlast voor de omliggende horeca en zeker voor de bewoners in de directe omgeving. 
Eerder was dit het geval toen het feest op het Waagplein plaatsvond.  
Nu houdt de fractie BAS van een feestje, maar sommige horen niet thuis in de binnenstad.   
 
Wij hebben de volgende vragen aan het college:  
1. Hoeveel meldingen zijn er van handhaving en politie in 2023 geweest over  

overlast op de Paardenmarkt bij festiviteiten?  
2. Is er overleg met de omliggende horeca en bewoners over het type feesten waarvoor 

een vergunning wordt verleend op de Paardenmarkt? 
3. Ziet het college dit probleem ook en is het bereid om te kijken naar een geschiktere 

locatie voor het (bijvoorbeeld, het evenemententerrein of de harddraverij)?  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Pien Bijl-Jellema 


